

Friluftsförbundet Västervik		Datum 2025-11-04	
Styrelsemöte Protokoll #8 2025			Plats Järnet & digitalt
Deltagare Joachim Axelsson Henrik Frisell Görel Larsson Ronja Rönnqvist Lotta Lindström Ariane Van Der Lans Loella Larsson Anton Wimmer		Delges Alla i Styrelsen via Teams	

§ 1 mötets öppnande

§ 2 val av sekreterare och justerare

Loella skriver och Lotta juserar

Sekreteraren mejlar justerat protokoll till ordföranden.

§ 3 Föregående protokoll

- Var det någon som visade utdrag? Går in som egen punkt under övrigt.
- JA har inte pratat med LG än. Kontakt med Lasse har inte tagits än.
- Vandringsavgiften har gått till Riks eftersom vissa har betalat via aktivitetshanteraren, några har valt att swisha. Numera rapporterar vandringslederna till Ariane och det har skapats qr-koder för att underlätta admin.

§ 4 Ekonomi

Inget nytt på fronten med undantag för nedan punkt

- Microsoft-licenser inom Friluftsförbundet

En genomgång av Teams för att se om nödvändig styrelsedokumentation finns tillgänglig och hur mycket utrymme som finns tillgängligt.

Licenserna kostar 420:-/pp. Några vill behålla, främst för att bibehålla möjligheten att ha tillgång till FF-mail.

Samtal om sektionerna och styrelsen ska ha gemensamma FF-mail som kan användas av alla berörda ex

["kajak.vastervik@friluftsförbundet.se"](mailto:kajak.vastervik@friluftsförbundet.se)

Information om uppsägning av icke önskvärda konton kommer att komma närmare 1/1-26.

§ 5 Rapport från sektionerna

- Barngrupperna är i gång, terminen snart klar. Knytte har haft sin avslutning och strövarna kommer att vara v.45
 - Vandringsgrupperna är i gång. Några onsdagsvandringar har varit. De var lyckade. Små grupper och lyckade tillfällen.
- Kajak-vintervila

§ 6 Uppföljning Familjedagen

Några tog kontakt och visade intresse för att bli ledare. Vi upplever att vi inte nådde en ny målgrupp. Inför nästa tillfälle ska vi ta kontakt med Västervik Bostadsbolaget för att kunna affischera i trappuppgångar i närområdet.

Inför nästa tillfälle kanske vi bör ha tider med hållpunkter?

Vi pratar om att köpa in en egen vedklyv och eventuellt någon form av bord för att underlätta vid liknande aktiviteter.

Sammantaget är vi nöjda med dagen, härliga aktiviteter, möten över generationsgränserna och framskridande samtal!

Kan den och en likadan på Breviksalpen på sportlovet bli årligt återkommande? Frågan ställs till barnledarna. Kanske en gemensam uppstart? - Jocke kollar

Kan man tänka sig att dela på ansvaret för årets träffar?

Kan det även vara intressant att samarbeta med bostadslaget på deras familjedag?

Vad är vårt syfte? Är upplägget rätt för att nå en ny målgrupp? Ett syfte kan vara att barngrupperna kan träffas över gruppgränser.

Vad tycker barngrupperna är rätt satsning?

Information om samarbetet med Naturskyddsföreningen kommer att komma efter nyår.

§ 7 Övriga frågor

Registerutdrag. Några har kommit in digitalt, vi har hittills fått in 3 utdrag. Alla barnledare eller ledare som har aktiviteter där medlemmar under 18 deltar ska visa upp sitt utdrag innan årsskiftet 25/26 för någon i styrelsen.

Skötsel av vår del på Tjustleden (etapp 4). Det har skett en del avverkning i närheten av Falla, det saknas en del märkningar. Kanske dags för en planerad skötselvandring till våren.

§ 8 Nästa möte

§ 9 mötets avslutas

Mötessekreterare

Ordförande

Justerare

Loella Larsson

Joachim Axelsson

Lotta Lindström